

CHRISTALES



A WORLD TO DISCOVER TOUT UN MONDE À DÉCOUVRIR

Beyond its importance in science and technology, the word crystal is full of evocations such as purity, transparency, beauty, equilibrium, rationality, intelligence, energy, power...

The notion of crystal has transcended scientific thinking to also inspire the arts, from literature to painting, from architecture to dance, from music to filmmaking.

Did you know that crystals were the first objects to be collected by hominids? Have you noticed the influence the idea of crystal has had in modern architecture? Do you know what the keys to crystalline beauty are?

You'll find the answers and more information on this subject here
The journey begins!

Au-delà de son importance en science et technologie, le mot « cristal » est rempli d'évocations dont la pureté, la transparence, la beauté, l'équilibre, la rationalité, l'intelligence, l'énergie et la puissance. La notion du cristal a transcendi la pensée scientifique en inspirant également les arts, de la littérature à la peinture, de l'architecture à la danse, et de la musique à la cinématographie. Saviez-vous que les cristaux ont été les premiers objets recueillis par les hominidés? Avez-vous remarqué l'influence du concept du cristal sur l'architecture moderne? Connaissez-vous les clés de la beauté cristalline?

Vous trouverez ici les réponses et d'autres renseignements à ce sujet.
À la découverte!

